

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JERUSALEM INSURANCE Date: 30-06-2026 02:44:33 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: القدس للتأمين التاريخ: 30-06-2026 02:44:33 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of JERUSALEM INSURANCE was held on 12:00 On 30-06-2026 at Microsoft teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 95.58%.	عقدت الهيئة العامة لشركة القدس للتأمين بتاريخ 30-06-2026 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسيلة الاتصال المرئي والمسموع الالكتروني وبنسبة حضور 95.58 %.
Subject: Merger	الموضوع: الاندماج
The General Assembly approved the merger of the company with ARABIA INSURANCE COMPANY JORDAN where JERUSALEM INSURANCE COMPANY is the resulted company	حيث وافقت الهيئة العامة على الاندماج مع شركة شركة التامين العربية الاردن على أن تكون شركة القدس للتأمين هي الشركة الناتجة عن الاندماج.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة رأس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 16000000 to 17706170 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 16000000 سهم/دينار إلى 17706170 سهم/دينار، وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Other:	أخرى:
Approved of the increase in the capital of JERUSALEM INSURANCE COMPANY (the merging company) by 1,706,170 shares, with a nominal value of JOD 1 per share, and a share premium of JOD 0.442 per share, at an issue price of JOD 1.442 per share, by allocating these shares to the non-controlling shareholders of ARABIA INSURANCE COMPANY - JORDAN (the merged company). Accordingly, the capital of the company resulting from the merger shall become 17,706,170 shares/Jordanian dinars.	تم الموافقة على زيادة رأسمال شركة القدس للتأمين (الشركة الدامجة) بعدد 1,706,170 سهم بالقيمة الاسمية للسهم الواحد البالغة (1) دينار وبعلاوة اصدار مقدارها (0.442) دينار للسهم الواحد وبسعر اصدار (1.442) دينار للسهم الواحد، وذلك عن طريق تخصيص هذه الأسهم لغير المسيطرين في شركة التأمين العربية – الأردن (الشركة المندمجة)، وبذلك يصبح رأسمال الشركة الناتجة عن الاندماج 17,706,170 سهم/دينار.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي

The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
1- Approval of the results of the revaluation of the assets and liabilities of JERUSALEM INSURANCE COMPANY (the merging company) and ARABIA INSURANCE COMPANY - JORDAN (the merged company), as well as the opening balance sheet of the new company resulting from the merger, as a legal requirement for completing the merger process in accordance with the provisions of Article (230) of the applicable Jordanian Companies Law. 2- Final approval of the merger in accordance with the provisions of Article (230) of the applicable Jordanian Companies Law.	1- إقرار نتائج إعادة تقدير موجودات ومطلوبات كلاء من شركة القدس للتأمين (الشركة الدامجة) وشركة التأمين العربية – الأردن (الشركة المندمجة) والميزانية الافتتاحية للشركة الجديدة الناتجة عن الاندماج كمتطلب قانوني لإتمام عملية الاندماج وفقاً لأحكام المادة (230) من قانون الشركات الأردني المعمول به. 2- الموافقة النهائية على الاندماج وفقاً لأحكام المادة (230) من قانون الشركات الأردني المعمول به.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: wael sweidan	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: wael sweidan